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 SKOLEBESTYRELSESMØDE  

11. januar 2024 kl. 17.00 – 18.00 
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 Forældrerepræsentanter: 

Niels Bjørn Warring (Formand) 

Daniel Schjerning  

Mette Kjær Petersen  

Nynne Helms Grandjean  

Jesper Zacho 

Inge Sundby 

Lars Ejerdahl 

 

Eksterne repræsentanter:  

Marianne Agentoft 

Kirsten Kjær 

 

Suppleanter: 

 

Elever:  

Pelle 

Adam 

 

Medarbejdere:  

May-Britt Klokkerholm 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Hanna Jönsson 

Karen Jensen 

 

Skoleledelse: 

Sigurd Brønnum 

Maria Buch 

 

Afbud:  

Marianne  

Nynne 

Pelle 

Adam 

Kirsten 

Lars 

Jesper 

 

 

 

 

 

Mødeleder 

Niels 

   Referent: Maria 

 

 

Ca. tid Punkt   Referat        

17.00  0 Godkendelse af dagsordenen. 

 

 

Dagsordenen er godkendt 

 

 

17.00 0 Meddelelser: 

SFO’en 

 

Elevrepræsentanter 

 

Skolebestyrelsesformand 

Vi ansætter Stine som er pædagog til sommer i SFO. 

 

Der er 20 ansøgere til lærerstillingen.  

Klage over mangelfuld snerydning til kommunen. 

Vi får tilført 2 mil. Til ekstra uddannelse og ekstra 

personale. 



 

Skoleleder 

 

Skolebestyrelsesmedlemmer 

 

Personalerepræsentanter 

 

 

Der er blevet sunget for Sigurd i anledning af hans 60 

års fødselsdag, af børnene på gangene i dag. 

17.15 1. Drøftelse Ny skoleleder  Procesplanen er at der er ansat en ny leder pr. 1. april 

17.45 2. Evaluering af mobilpolitikken 

 

Vi skal have besluttet os for hvordan 

vi evaluerer mobilpolitikken  

 

Eksempler til evaluering: 

 

- Inddragelse af elevråddet og 

spørgeskema til klasserne 4. kl 

– 9. kl. 

- Digital undersøgelse via 

spørgeskema til alle forældre 

- Evaluering blandt 

medarbejderne i afdelingerne 

- Ect.   

Hvordan skal vi evaluerer mobilpolitikken hvor både 

børn og forældre er involveret. Hvad vej går vi? 

 

Hvordan skal vi evaluerer med eleverne?  

Elevrådet laver samtalerne med eleverne, men det er 

skolebestyrelsen som udformer spørgsmålene. 

 

Vi stiller nogle spørgsmål til forældrene i et 

spørgeskema. 

 3. Skolefoto Skal vi afskaffe det eller beholde det? Mange forældre 

tager i forvejen billeder af deres børn, men et 

klassebillede skal der stadigvæk være.  

Mange forældre oplever, at det er for dårlig kvalitet og 

at det er for dyrt. Billederne bliver brugt i skolens 



arbejde med at have et billede på barnets profil. Skal 

vi evt. have en fotomaskine hvor børnene sætter sig 

foran?  

Skal skolen selv afholde udgiften og arbejdet med at 

skaffe billeder af alle elever?   

Vi skriver til kommunen om hvem der betaler for 

udgiften.  

SB høre firmaet om vi kan komme ud af aftalen i år. 

 4. Erhvervspraktik Hvilke muligheder er der på skolen for at komme i 

praktik i 7. 8. og 9. klasse? Der bliver en indsats allerede 

fra 7. klasse, et projekt som kun køres i Roskilde. Der er 

muligheder for mange ugers praktik også hvor den 

bliver delt op med en kombination af dage i praktik og 

dage i skolen.  

 5. Drøftelse af principper Vi arbejder videre 

 6. Digital skole En arbejdsgruppe i kommunen arbejder med at 

Roskilde kommune får sin egen digitale skole. 

  EVT. 

Er der valg nu i foråret til 

forældrerepresentanterne?  

Skolefoto 

 

(Juni) Status på erhvervspraktik efter 

der har været infomøde for 

udskolingslederne og medarbejdere 

i udskolingen. 

 



 

 

 

  

Niels Warring     Sigurd Brønnum 

Formand for skolebestyrelsen    Skoleleder  

 


